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NORRMALMS HANDIKAPPRÅD 

Datum  Den 24 oktober 2011  

 

Ledamöter    

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för Delaktighet, Handlingskraft, 

Rörelsefrihet  (DHR) - Stockholmsavdelningen 

 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i Stockholms stad (HSO): 
Jonas Brännvall, HSO/Stockholms dövas förening (SDF) 

 

Jan Delvert, HSO/Personskadeförbundet (RTP) 

 

Cecilia af Ekenstam, Riksförbundet för mag- och tarmsjuka (RMT) 

 

Teresa Melin, HSO/Astma & Allergiföreningen  

 

Anders Mothander, HSO/Föreningen för barn, unga och vuxna med 

utvecklingsstörning (FUB) 

 

Malin Tjernell Prioset, HSO/Föreningen för rörelsehindrade barn och ungdomar 

(RBU)  

 

 

 

I tjänsten närvarande 

Mikael Josephson, sekreterare 

Siw Lideståhl, avdelningschef  

Riitta-Leena Karlsson, funktionshinderombudsman (§ 8) 

Ersättare  

 

 

…………………………….. 

sekreterare 

 

 

Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

…………………………  ………………………… 

Louise Lindström   Jan Delvert 

ordförande    justerare 
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§ 1   

Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes och alla hälsades välkomna av ordförande Louise Lindström.  

 

§ 2   

Val av protokolljusterare 

Jan Delvert valdes att jämte ordförande justera protokollet.  

 

§ 3   

Mötets tillgänglighet 

Lokalen brister i tillgänglighet för rullstolsburna. Denna ständigt återkommande punkt är 

uppförd på bevakningslistan.  

 

§ 4   

Föregående protokoll 

Protokollet lades till handlingarna. 

 

§ 5   

Bevakningslistan 

Förslag till förvaltningen om anställning eller praktikplats för funktionshindrad(e) förs upp 

på bevakningslistan.  

 

§ 6  

Byte av namn på rådet 

Rådet beslutade att med omedelbar verkan byta namn till Norrmalms råd för 

funktionshinderfrågor, i dagligt tal FH-rådet.  

 

§ 7 

Rapport inför stadsdelsnämndens sammanträde den 27 oktober 

Avdelningschef Siw Lideståhl fördrog. Sammanträdet inleds med tema våld i nära relationer. 

  

Hur får man information om vilken service staden kan erbjuda, undrar Louise. Förvaltningen 

svarar att denna finns i Jämför Service på stadens webbsida, stockholm.se. Där presenteras 

all service staden kan erbjuda på ett överskådligt sätt.  

 

Rådet vill ställa följande fråga till nämnden:  

I en lång följd av månads- och tertialuppföljningar har ett kraftigt underskott redovisats för 

stöd och service till personer med funktionsnedsättning. Adekvata förklaringar har 

redovisats, liksom att kostnaderna täcks genom överföringar från andra 

verksamhetsområden.  
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Då FH-rådet tror att dessa ständiga underskott på ett menligt sätt dels skapar oro hos såväl 

personal som brukare, dels att vetskapen om underskott i verksamheten ger en lägre 

motivation hos berörd personal, vill FH-rådet har nämndens svar på: 

- Hur ser stadsdelsnämnden på det faktum att medlen för omsorgen om funktionshindrade 

inte ökats i budget 2012 trots att det flera år i rad visat sig att pengarna inte räcker? 

- Vad ämnar man göra för att finna en långsiktig lösning? 

 

§ 8  

Rådets uppgift och samverkan mellan råd och förvaltning  

Funktionshinderombudsman (F.O.) Riitta-Leena Karlsson deltog.  

Rådet önskar komma in tidigt i nämndens och förvaltningens processer. F.O. säger att det är 

en generell önskan som även omfattar tjänstemän och politiker. Det är ett mycket snabbt 

tempo i all kommunal verksamhet. Därför är det viktigt att prioritera och att rådet 

koncentrerar sig på frågor som rör verksamheten vid Norrmalms stadsdelsförvaltning. 

Rådet har tidigare ägnat viss tid till att diskutera frågor som egentligen hör hemma under 

andra nämnder, exempelvis tillgängligheten på gator och torg. Sådana frågor och synpunkter 

bör föras över till rådet hos den aktuella nämnden.  

 

Vid upphandling ser förvaltningen det som viktigt att få ta del av rådets synpunkter, 

exempelvis i samband med att förfrågningsunderlaget tas fram.   

 

Frågan om arvodering diskuteras. Enligt reglerna är det protokollförda möten som arvoderas. 

Det är även möjligt att ekonomiska resurser ställs till förfogande i samband med utbildning 

som riktar sig till rådets ledamöter. Möjligen kan även deltagande i arbetsgrupper arvoderas. 

Detta beslutas av respektive nämnd. FO har efterlyst klarare regler för arvodering. 

De enda utlägg som utgår ersättning för är för kaffe och bröd till sammanträdena.  

 

Stockholms stads program för delaktighet för personer med funktionsnedsättning 2011- 2016 

innehåller sju målområden som ska uppnås för målgruppen. Inom varje mål ska 

stadsdelsnämnden besluta om minst tre aktiviteter vilka på kort eller lång sikt leder till att 

målet uppnås. Förvaltningen och FH-rådet är eniga om betydelsen av att ta fram 

aktivitetslistan i nära samverkan. Rådets novembersammanträde kommer ägnas åt budget 

2012 samt aktivitetslistan. Förvaltningen mejlar rådet stadens budget 2012.  Rådet beslutar 

hålla ett extra möte den 15 november med huvudtema mål och aktivitetslista för att förbereda 

nästa sammanträde.  

 

Rådet frågar F.O. om hon ser något problem med att det blir fler privata utförare. FO svarar 

att hon ser ett förbättringsområde hos många förvaltningar när det gäller uppföljningarna av 

entreprenaderna.  

 

§ 9 

Frågor som rådet önskar lyfta till förvaltningens informationsstrateg 

 Att rådet bytt namn. 
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 Rådet önskar även att information ges till allmänheten om namnbytet i 

stadsdelsnämndens månadsannons. 

 

§ 10 

Övriga frågor 

Extra arbetsmöte den 15 november kl 15.00 - 16.30 – Tule är bokat.  

 

§ 11 

Mötets avslutande  

Ordförande avslutade mötet och tackade mötesdeltagarna. Nästa sammanträde är måndag 

den 21 november. 

 


